

Maklumat Pelabur Utama

Dokumen ini memberi maklumat penting kepada pelabur dalam Dana Pemegang Saham Pekerja ini. Ini bukan prospektus. Maklumat yang terkandung diberikan kepada anda menurut tanggungjawab undang-undang, untuk membantu anda memahami kandungan pelaburan dalam Dana Pemegang Saham Pekerja ini and risiko yang terbabit dengannya. Anda dinasihatkan supaya membacanya untuk membuat keputusan yang sesuai samaada untuk melabur atau tidak.

RANCANGAN PELAN PEMILIK SAHAM PEKERJA L'OREAL 2022

Kod AMF: (C) 990000131329

Dana Pemegang Saham Pekerja ini (FCPE) diuruskan oleh Amundi Asset Management, sebuah syarikat di kumpulan Amundi. FCPE - Kumpulan Wang Simpanan Pekerja tertakluk kepada undang-undang Perancis.

Objektif dan dasar pelaburan

FCPE adalah FCPE sementara. Ia telah dicipta untuk melanggan ke peningkatan modal yang dikhaskan untuk pekerja kumpulan L'OREAL.

Sebelum melabur dalam saham Syarikat, jumlah yang diterima akan dilaburkan menggunakan pendekatan yang berhemat. Pengurusan ini melibatkan risiko kehilangan modal, atau kadar boleh turun, dan anda akan didedahkan kepada risiko kredit.

Berikutan langganan peningkatan modal oleh FCPE, matlamatnya adalah untuk memantau prestasi peningkatan dan penurunan saham Syarikat L'OREAL di mana ia akan dilaburkan. Oleh itu, FCPE bertanggungjawab untuk menghadapi risiko kehilangan modal. FCPE juga terdedah kepada risiko kadar tertentu yang dikaitkan dengan tumpuan pelaburan dalam saham syarikat yang sama. FCPE bermatlamat untuk digabung secepat mungkin. ke FCPE "Pelan Pemilik Saham Pekerja L'OREAL", di bawah kategori FCPE yang dilabur dalam sekuriti Syarikat (KIID) pemegang saham FCPE dilampirkan kepada Maklumat Pelabur Utama)

Jadual operasi:

- ✓ Tempoh untuk menentukan harga langganan: harga ini sepadan dengan harga pembukaan purata saham L'Oréal dari 6 Mei 2022 hingga 2 Jun 2022 termasuk, tolak diskaun 20 %
- ✓ Tarikh komunikasi harga langganan: pada 3 Jun 2022
- ✓ Tempoh langganan dari 8 Jun 2022 hingga 22 Jun 2022 termasuk
- ✓ Tarikh kenaikan modal: 26 Julai 2022

Untuk mengetahui kaedah pengurangan sekiranya pelanggan terlampaui berlaku, sila rujuk peraturan FCPE.

Semua Pendapatan dan keuntungan modal direalisasikan bersih mesti dilaburkan semula.

Anda boleh meminta pembayaran balik saham anda setiap hari, penebusan unit dijalankan setiap hari, seperti yang dinyatakan dalam peraturan FCPE.

Yuran

Yuran yang boleh dibayar pada dana gantinya ini adalah sama dengan yuran yang boleh dibayar pada FCPE pemegang saham. Untuk maklumat lanjut tentang yuran perlu dibayar ke FCPE ini, sila rujuk bahagian "Yuran" peraturannya yang terdapat di laman web ini www.amundi-ee.com.

Maklumat praktikal

Oleh kerana maklumat praktikal rancangan FCPE adalah sama dengan pemegang FCPE, sila rujuk kepada KIID pemegang FCPE untuk maklumat lanjut.

FCPE ini diwujudkan dalam konteks Pelan Pemegang Saham Pekerja Antarabangsa Kumpulan L'Oréal, yang mana ia adalah sebahagian dan tidak dapat dipisahkan. Ia dikhaskan secara eksklusif untuk pekerja Kumpulan L'Oréal dan penerima manfaat pemegang pengeluaran.

FCPE ini tidak terbuka kepada penduduk Amerika Syarikat ("Orang A.S.") Maksud Orang A.S. tersedia di laman web Pengurusan Syarikat: www.amundi.com.

Amundi Asset Management boleh dipertanggungjawabkan atas dasar apa-apa pernyataan yang terkandung dalam dokumen ini yang mengelirukan, tidak tepat atau tidak konsisten dengan bahagian-bahagian yang berkenaan dengan peraturan FCPE.

FCPE ini diluluskan di Perancis dan dikawal oleh Autorité des Marchés Financiers (AMF).

Syarikat Amundi Asset Management diluluskan di Perancis dan dikawal oleh Autorité des Marchés Financiers (AMF). Maklumat Pelabur Utama yang terdapat dalam dokumen ini adalah tepat dan terkini sejak 21 Februari 2022.